
Ιόνιο Δυνατά Κάθε Νησί Ψηλά 

 

Έχει  περάσει διάστημα μεγαλύτερο από ένα χρόνο και δεν έχουμε 
ενημερωθεί για τους τρεις κυκλικούς κόμβους τους οποίους 
προγραμμάτισε, εξασφάλισε την χρηματοδότηση και  δημοπράτησε 
τις μελέτες και παρέδωσε η προηγούμενη Περιφερειακή Αρχή. 

(Επισυνάπτεται σχετικό δελτίο τύπου).  
 
Το έργο αυτό είναι ζωτικής σημασίας για την ασφάλεια και την 
αντιμετώπιση του σοβαρού κυκλοφοριακού προβλήματος στην 
Κέρκυρα, τόσο για τους κατοίκους, όσο και για την οικονομική και 
τουριστική δραστηριότητα. 

  
Ερωτάται ο κ . Περιφερειάρχης 
Που βρίσκεται η πορεία αυτού του σημαντικού έργου;;  
Έχει εγκαταλειφθεί ;; Και αν είναι για ποιο λόγο ;; 
 


